
Z housenky se rodí motýl. Z malého dítěte vyroste dospělý člověk. Z nevědomosti se zrodí zkušenosti. 

Lze si skutečně vytvářet svět podle sebe? 

Podle kvantových fyziků tomu tak skutečně je.  

Eliško, i ty můžeš. Stále kontroluj, jak se cítíš, co vyzařuješ a o co ti jde. Pokud na to zapomeneš 

a zaměříš se na svět kolem sebe, ten svět tě chytí do svých sítí. Na co se zaměříš, to poroste, to bude 

sílit. A to tak dlouho, dokud se nerozhodneš se odpojit a zaměřit se jinde. 

Vím, že to nikdo z vás nedělá schválně. Je to naučený proces z dětství. Stejně tak, jako jsou nebo byli 

nevědomí rodiče, ve stejné cestě pokračujete i vy. A možná se v jednu chvíli začnete ptát, co dělat jinak, 

když to, co je, mi nevyhovuje. 

Rodiče vás nejspíš nasměrují na obecně přijímané výmluvy typu že jste rozmazlení, že nemůžete mít 

všechno, že bohatí jsou chamtiví a zlí, že peníze škodí, zdraví si člověk nevybírá atd. 

Dovol si tomu neuvěřit. Celý život je v tobě zabudovaný radar, intuice a vnitřní moudrost, která se ti 

neustále snaží naznačit, kde něco nepasuje. Vnitřně cítíš, že s mnohým z toho, co ti říkají, nemůžeš 

souhlasit a vlastně ani nevíš proč. Neřeknou ti, ať tomu nasloucháš, ať si jdeš za svým. Spíše se tě 

snaží vtlačit do své cesty, do vlastního vytvořeného pohodlí a stereotypu. Nedej bože jim něco rozbít 

nebo rozhodit léty prověřené pravdy. 


